
Nova glasbena šola
bo v Murglah

Po petih letih dela v novi zgradbi glasbene šole
na Emonski 20, narejene z denarjem iz tretjega
ljubljanskega samoprispevka, šola postaja pre-
majhna. Čeprav ima skupno 1125 kvadratnih me-
trov uporabnih površin, kar ni malo, učitelji in
učenci v njej marsikaj pogrešajo. Tako je postala
sedanja dvorana z 80 sedeži že zdavnaj premajh-
na. Poleg tega dvorana nima prepotrebnega pred-
prostora za pripravo nastopajočih na nastop. Po-
leg tega bi na šoli zaradi številnih prireditev potre-
bovala tudi manjšo kuhinjo, kjer bi bilo mogoče
pripraviti manjšo pogostitev. Ne nazadnje nihče
ne more od učiteljev in vodstva pričakovati, da
bodo vedno pripravljali vse v domačih kuhinjah in
vozili nato pripravljene stvari (ki jim jih, mimo-
grede povedano, tudi nihče ne plača) v šolo...
Poleg tega v šoli nimajo nobenega prostorčka za
shranjevanje čistil...

Naš izvršni svet je zato podprl predlog, da bi
v občini dobili novo glasbeno šolo, v njej pa veliko
večnamensko dvorano za potrebe vse občine in ne
le glasbene šole. V ta namen je IS šoli namenil
milijon dinarjev kot svoj prispevek za gradnjo
nove večnamenske dvorane, novo šolsko zgradbo
pa bo postavila Mercator-Investa, ki bi od šole
rada odkupila sedanjo zgradbo na Emonski 20.

Glasbena šola in občinski komite za družbene
dejavnosti sta v zvezi z odprodajo sedanjega in
gradnjo novega objekta seveda postavila nekaj
pogojev: v novi zgradbi morajo biti v celoti naso-
meščene sedanje šolske površine, šola pa mora
stati na zemljišču, s katerim se bo strinjalo njeno
vodstvo, ker je treba pač upoštevati, da takega
objekta ni mogoče postaviti nekam na obrobje
občine. Tako je sedaj za gradnjo nove šole predvi-
den prostor za poslovne in družbene dejavnosti
v Murglah, ki je tudi že komunalno opremljen. Pa
povejmo še to, da je izvršni svet svoj denarni
prispevek pripravljen dati le v primeru, če se bo
gradnja nove glasbene šole začela že to jesen.


